
 

МОЛОДІЖНА РАДА 

при Запорізькій міській раді 

69105, м. Запоріжжя, пр. Соборний, 206 

Email: molradazp@gmail.com 

 

ПРОТОКОЛ №3 

Третє засідання  

15 липня 2024 р.       Сесійна зала Запорізької міської ради  

11:00 

Загальна кількість депутатів: 35 

Присутні на третьому засіданні: 26 

Беладзе М.О., Бугайченко В.С., Ващенко С.С., Власюк Є.В., Галустьян К.С., Дідух Д.С., 

Добровольська В.В., Жовніренко М.Р., Журибіда Д.В., Козачок О.Ю., Кокарев А.Б.,  

Куліченко Б.В., Кушнір М.С., Ляхов Г.І., Макаренко Д.В., Мась А.О., Наникіна І.О., 

Науменко Д.В., Паньовіна Л.Р., Петров С.О., Поліщук М.П., Прохорова К.Г., Сацюк А.О., 

Серба М.Д., Степаненко С.П., Тужиков В.С. 

Відсутні на третьому засіданні: 8  

Боярінцева В.О., Вахненко Д.В., Кирбят’єва Є.О., Лазебний Д.В., Огаренко В.В., Паращук О.С., 

Пєстрєцова Р.Я., Пономаренко Є.Д. 

З 8 членів Молодіжної ради, які були відсутні, 4 члени Молодіжної ради: Вахненко Д.В., 

Кирбят’єва Є.О., Паращук О.С., Пєстрєцова Р.Я. надіслали подання на голову перед 

засіданням, у день засідання більше подання від інших відсутніх членів не надходили. 

Серафімова Д.С зайшла до онлайн-конференції без реєстрації о 11:02 (закриття реєстрації о 

10:45), тому не допущена до голосування за питання, що будуть розглянуті у порядку денному 

– слухач. 

СЛУХАЛИ: Поліщук М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді про 

відкриття третього засідання Молодіжної ради при Запорізькій міській раді VI скликання. 
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ВЗЯТИ ДО ВІДОМА. 

СЛУХАЛИ: Поліщук М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

пропонує створення лічильної комісії у складі трьох осіб та пропонує членам Молодіжної Ради 

запропонувати свої кандидатури.  

- Беладзе Маріам  

- Жовніренко Максим – секретар лічильної комісії 

- Журибіда Дар’я – голова лічильної комісії 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 19    «Проти» - 0    «Утримались» - 7 

СЛУХАЛИ: Поліщук М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

запропонував наступний порядок денний: 

1. Затвердження порядку денного третього засідання Молодіжної ради при Запорізькій міській 

раді. 

Доповідач: Поліщук М.П. 

2. Затвердження дій під час повітряної тривоги.  

Доповідач: Поліщук М. П. 

3. Затвердження регламенту Молодіжної ради при Запорізькій міській раді. 

Доповідач: Сацюк А.О. 

4. Презентація напрацювань та можливостей проєкту із підвищення спроможності молоді 

Запоріжжя, що реалізовується Консорціумом ГО "СТЕП" та ГО "Молодь Онлайн" у 

партнерстві із Запорізькою міською радою за підтримки Дитячого Фонду "ЮНІСЕФ" 

Доповідач: Костянтин Чернишов 

5. Доповідь «Про збір пропозицій щодо заходів та проєктів для молоді на 2025 рік та розробку 

молодіжних програм на 2025-2027 роки» 

Доповідач: Шостак В.П., начальник відділу по роботі з молоддю управління по роботі з 

молоддю та сім’єю департаменту спорту, сім’ї та молоді  

Запорізької міської ради 

6. Доповіді стосовно мети, візії, обов’язків, основних напрямків роботи/основні завдання, план 

роботи на півріччя (6 місяців) та склад кожної постійної комісій при Молодіжній раді. 

Доповідачі: Прохорова К.Г., Вахненко Д.В., Наникіна І.О., Кокарев А.Б. Ляхов Г.І.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    

7. Роз’єднання постійної проєктної комісії (культурно-спортивна) на дві окремі постійні 

комісії: культурна та спортивна. 

8. Розгляд запропонованих назв стосовно постійної комісії по роботі з ветеранами війни, 

захисниками та захисницями України та проєктної, затвердження остаточних назв цих 

постійних комісій.  

9. Інформування про запланований захід до Дня Молоді, представлення концепції та плану 

проведення заходу – звіт робочої групи до Дня Молоді. 



Доповідач: Макаренко Д.М., Беладзе М.О. 

10. Звіт робочої групи з пільгового проїзду стосовно зробленої роботи з 27.06.2024 р. по 

12.07.2024 р. 

Доповідач: Сацюк А.О.  

11. Затвердження нового логотипу Молодіжної ради при Запорізькій міській раді. 

Доповідач: Козачок О.Ю. 

12.Різне 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 23    «Проти» - 1    «Утримались» - 2 

По другому питанню порядку денного: 

СЛУХАЛИ: Поліщук М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

виносить на голосування питання залишитися в сесійній залі якщо пролунає сигнал 

повітряної тривоги та продовжити засідання.  

 ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 23    «Проти» - 0    «Утримались» - 3 

По третьому питанню порядку денного: 

СЛУХАЛИ: Сацюк А.О., секретаря Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, яка 

зачитала новий розроблений регламент Молодіжної ради при Запорізькій міській раді та 

запропонувала його затвердити. 

СЛУХАЛИ: Прохорову К. Г., голову постійної комісії по роботі з ветеранами війни, 

захисниками та захисницями України Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, яка 

пропонує внести правку до ст. 12 регламенту МР стосовно того, щоб член МР міг як 

вступати так і виходити з комісії добровільно, коли забажає. 

СЛУХАЛИ: Сацюк А.О., секретаря Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, яка 

пропонує ст. 12 регламенту МР у такому формулюванні: Член МР при ЗМР може вступати 

від однієї до трьох комісій МР та добровільно виходити з них у будь-який момент, натомість 

глави постійних комісій закріплені виключно за своїми постійними комісіями та не можуть 

вступати до інших. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 16    «Проти» - 0    «Утримались» - 10 

СЛУХАЛИ: Кушніра М.С., члена Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

пропонує внести правку до ст. 7 регламенту МР, щоб члени МР, які присутні онлайн все 

засідання бути з ввімкнутими. 

СЛУХАЛИ: Сацюк А.О., секретаря Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, яка 

пропонує ст. 7 регламенту МР у такому формулюванні: Члени МР при ЗМР, які присутні 

онлайн, мають все засідання бути з ввімкнутими камерами та віддати свій голос, якщо член 

МР при ЗМР не виконує цю вимогу, то його голос буде віднесено до кількості 

«утримався/лась». 

 



ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 24    «Проти» - 0    «Утримались» - 2 

СЛУХАЛИ: Ляхова Г.І., голову постійної наукової комісії Молодіжної ради при Запорізькій 

міській раді, який пропонує прописати про голосування в цифровому форматі, наприклад 

через «Telegram» для того, щоб спростити роботу лічильної комісії. 

СЛУХАЛИ: Поліщук М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

пояснив, що при запропонованій схемі голосування Ляхова Г.І не буде прозорості, адже ми не 

можемо знати хто все ж таки голосував член МР при ЗМР чи хтось інший. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 0    «Проти» - 17    «Утримались» - 9 

СЛУХАЛИ: Кокарева А.Б., голову постійної проєктної комісії Молодіжної ради при 

Запорізькій міській раді, який пропонує додати статтю в якій буде зазначено, що якщо член 

МР при ЗМР нічого не робить вилучати його зі складу комісії за рішенням голови постійної 

комісії. 

СЛУХАЛИ: Поліщук М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

висловив свою думку стосовно такої пропозиції та звернуся до всіх членів МР при ЗМР, що 

всі вони прийшли до Молодіжної ради, щоб змінювати м. Запоріжжя на краще, а для цього 

потрібно плідно працювати кожному. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 3    «Проти» - 15    «Утримались» - 8 

СЛУХАЛИ: Поліщук М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

виносить на голосування затвердження регламенту МР при ЗМР з двома правками. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 22    «Проти» - 0   «Утримались» - 4 

По четвертому питанню порядку денного: 

СЛУХАЛИ: Костянтина Чернишова, презентація напрацювань та можливостей проєкту із 

підвищення спроможності молоді Запоріжжя, що реалізовується Консорціумом ГО "СТЕП" та 

ГО "Молодь Онлайн" у партнерстві із Запорізькою міською радою за підтримки Дитячого 

Фонду "ЮНІСЕФ" 

ВЗЯЛИ ДО ВІДОМА 

По п’ятому питанню порядку денного: 

СЛУХАЛИ: Шостак В.П., начальника відділу по роботі з молоддю управління по роботі з 

молоддю та сім’єю департаменту спорту, сім’ї та молоді Запорізької міської ради, доповідь 

«Про збір пропозицій щодо заходів та проєктів для молоді на 2025 рік та розробку молодіжних 

програм на 2025-2027 роки» 

ВЗЯЛИ ДО ВІДОМА 

По шостому питанню порядку денного: 

СЛУХАЛИ: Прохорову К. Г., голову постійної комісії по роботі з ветеранами війни, 

захисниками та захисницями України при Молодіжної раді, яка доповіла мету, візію, 



обов’язки, основні напрямки роботи/основні завдання, план роботи на півріччя (6 місяців) та 

склад постійної комісії по роботі з ветеранами війни, захисниками та захисницями України 

при Молодіжній раді. 

СЛУХАЛИ: Поліщук М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

пропонує затвердити мету, візію, обов’язки, основні напрямки роботи/основні завдання, план 

роботи на півріччя (6 місяців) та склад постійної комісії по роботі з ветеранами війни, 

захисниками та захисницями України при Молодіжній раді. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 23    «Проти» - 1    «Утримались» - 4 

СЛУХАЛИ: Поліщук М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

пропонує частину питання восьмого порядку денного розглянути у питанні шостому та 

вирішити остаточну назву постійної комісії по роботі з ветеранами війни, захисниками та 

захисницями України при Молодіжній раді. 

СЛУХАЛИ: Прохорову К. Г., голову постійної комісії по роботі з ветеранами війни, 

захисниками та захисницями України при Молодіжної раді,, яка пропонує нову назву 

постійної комісії по роботі з військовослужбовцями, ветеранами та їхніми сім’ями.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 23    «Проти» - 0    «Утримались» - 3 

СЛУХАЛИ: Козачок О.Ю.., прессекретаря Молодіжної ради при Запорізькій міській раді та 

члена постійної соціальної комісії, яка доповіла мету, візію, обов’язки, основні напрямки 

роботи/основні завдання, план роботи на півріччя (6 місяців) та склад постійної  соціальної 

комісії при Молодіжній раді. 

СЛУХАЛИ: Власюк Є.В., члена Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який спитав 

чи не перетинаються заходи постійної соціальної комісії з постійною комісією по роботі з 

ветеранами війни, захисниками та захисницями України при Молодіжній раді та не буде 

такого, що дві комісії працюють за одним і тим же напрямком. 

СЛУХАЛИ: Козачок О.Ю., прессекретаря Молодіжної ради при Запорізькій міській раді та 

члена постійної соціальної комісії при Молодіжній раді, яка надала відповідь на питання 

Власюк Є.В. 

СЛУХАЛИ: Поліщук М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

пропонує затвердити мету, візію, обов’язки, основні напрямки роботи/основні завдання, план 

роботи на півріччя (6 місяців) та склад постійної  соціальної комісії при Молодіжній раді. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 23    «Проти» - 0   «Утримались» - 3 



СЛУХАЛИ: Наникіну І.О., голову постійної комісії з партнерства, яка доповіла мету, візію, 

обов’язки, основні напрямки роботи/основні завдання, план роботи на півріччя (6 місяців) та 

склад постійної комісії з партнерства при Молодіжній раді. 

Кушнір М.С., член Молодіжної ради при Запорізькій міській раді покинув сесійну залу о 11:58. 

Присутні на третьому засіданні з 11:58, 15 липня 2024р.: 25 члени МР при ЗМР. 

СЛУХАЛИ: Поліщук М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

пропонує затвердити мету, візію, обов’язки, основні напрямки роботи/основні завдання, план 

роботи на півріччя (6 місяців) та склад постійної комісії з партнерства при Молодіжній раді. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 22    «Проти» - 0   «Утримались» - 3 

СЛУХАЛИ: Кокарева А.Б., голову постійної проєктної комісії Молодіжної ради при 

Запорізькій міській раді, який доповів мету, візію, обов’язки, основні напрямки роботи/основні 

завдання, план роботи на півріччя (6 місяців) та склад постійної проєктної комісії при 

Молодіжній раді. 

СЛУХАЛИ: Степаненко С.П. заступника голови Молодіжної ради при Запорізькій міській 

раді, Сацюк А.О. секретаря Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, які надали 

роз’яснення певних аспектів, які повинні бути розглянуті цією комісією та рекомендації щодо 

заходів проєктної комісії. 

СЛУХАЛИ: Власюк Є.В., члена Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який висловив 

свою думку, щоб відправляти на допрацювання постійну проєктну комісію при Молодіжній 

раді 

СЛУХАЛИ: Поліщук М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

виносить на голосування питання відправити постійну проєктну комісію при Молодіжній раді 

на допрацювання строком на 10 днів. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 22    «Проти» - 0   «Утримались» - 3 

СЛУХАЛИ: Ляхова Г.І., голову постійної наукової комісії Молодіжної ради при Запорізькій 

міській раді, який доповів мету, візію, обов’язки, основні напрямки роботи/основні завдання, 

план роботи на півріччя (6 місяців) та склад постійної наукової комісії при Молодіжній раді. 

СЛУХАЛИ: Сацюк А.О. секретаря Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, яка надала 

роз’яснення певних аспектів які повинні бути розглянуті цією комісією та рекомендації щодо 

заходів проєктної комісії та запропонувала відправити постійну наукову комісію на 

допрацювання строком на 10 днів. 

СЛУХАЛИ: Поліщук М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

виносить на голосування питання відправити постійну наукову комісію при Молодіжній раді 

на допрацювання строком на 10 днів. 



ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 15    «Проти» - 0   «Утримались» - 10 

По сьомому питанню порядку денного:                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

СЛУХАЛИ: Степаненко С.П. заступника голови Молодіжної ради при Запорізькій міській 

раді, яка пропонує роз’єднати постійну проєктну комісію (культурно-спортивна) на дві окремі 

постійні комісії: культурна та спортивна та аргументувала чому пропонує такий варіант. 

СЛУХАЛИ: Кокарева А.Б., голову постійної проєктної комісії Молодіжної ради при 

Запорізькій міській раді, який висловив свою точку зору стосовно такої пропозиції. 

СЛУХАЛИ: Власюк Є.В., члена Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який висловив 

свою думку, стосовно роз’єднання постійно проєктної комісії на дві окремі постійні комісії: 

культурна та спортивна.  

СЛУХАЛИ: Беладзе М.О., члена Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, яка також 

висловила свою думку з приводу роз’єднання. 

СЛУХАЛИ: Поліщук М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

виносить на голосування питання роз’єднати постійну проєктну комісію (культурно-

спортивна) на дві окремі постійні комісії: культурна та спортивна. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 5    «Проти» - 10   «Утримались» - 10 

Відповідно до п. 4.10 Положення про Молодіжну раду при Запорізькій міській раді, у разі 

рівного розподілу голосів вирішальним є голос головуючого на засіданні, тож голос Поліщук 

М.П., був «проти» - постійна проєктна комісія залишається не роз’єднана. 

СЛУХАЛИ: Поліщук М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

пропонує частину питання восьмого порядку денного розглянути у питанні сьомому та 

вирішити остаточну назву постійної проєктної комісії при Молодіжній раді. 

СЛУХАЛИ: Кокарева А.Б., голову постійної проєктної комісії Молодіжної ради при 

Запорізькій міській раді, який пропонує залишити назву постійної проєктної комісії. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 9    «Проти» - 3   «Утримались» - 13 

СЛУХАЛИ: Поліщук М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

пропонує членам постійної проєктної комісії між собою прийняти рішення стосовно назви та 

в питанні дванадцятому повідомити рішення. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 18    «Проти» - 2   «Утримались» - 5 

По восьмому питанню порядку денного: 

Було розглянуто у шостому та сьомому питаннях порядку денного та частину питання 

стосовно назви постійної проєктної комісії перенесено до Різного (питання дванадцятого).  



По дев’ятому питанню порядку денного: 

СЛУХАЛИ: Макаренко Д.М. голову робочої групи до Дня Молоді при Молодіжній раді, 

Беладзе М.О., члена робочої групи до Дня Молоді при Молодіжній раді, які проінформували 

про запланований захід до Дня Молоді, представили концепцію та план проведення заходу. 

СЛУХАЛИ: Прохорову К. Г., голову постійної комісії по роботі з військовослужбовцями, 

ветеранами та їхніми сім’ями при Молодіжної раді яка задала уточнююче питання стосовно 

заходу та зауважила, що краще було б скинути концепцію і план для ознайомлення заздалегідь 

і попросила продублювати цю інформацію в чати. 

СЛУХАЛИ: Сацюк А.О. секретаря Молодіжної ради при Запорізькій міській раді та члена 

робочої групи до Дня Молоді при Молодіжній раді, яка надала відповідь на питання Прохорової 

К. Г.. 

СЛУХАЛИ: Поліщук М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

пропонує затвердити запланований захід до Дня Молоді, представили концепцію та план 

проведення заходу. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 14    «Проти» - 1   «Утримались» - 10 

По десятому питанню порядку денного: 

СЛУХАЛИ: Сацюк А.О. секретаря Молодіжної ради при Запорізькій міській раді та члена 

робочої групи з пільгового проїзду, яка доповіла стосовно зробленої роботи з 27.06.2024 р. по 

12.07.2024 р. 

СЛУХАЛИ: Прохорову К. Г., голову постійної комісії по роботі з військовослужбовцями, 

ветеранами та їхніми сім’ями при Молодіжній раді, яка задала уточнююче питання стосовно 

проїзних. 

СЛУХАЛИ: Сацюк А.О. секретаря Молодіжної ради при Запорізькій міській раді та члена 

робочої групи з пільгового проїзду, яка надала відповідь на питання Прохорової К. Г.. 

СЛУХАЛИ: Власюк Є.В., члена Молодіжної ради при Запорізькій міській раді та члена 

робочої групи з пільгового проїзду, який запитав про можливість після досягнення цілі 

відслідковувати показники роботи пільг спільно з КП «Запоріжелектротранс». 

СЛУХАЛИ: Сацюк А.О. секретаря Молодіжної ради при Запорізькій міській раді та члена 

робочої групи з пільгового проїзду, яка надала відповідь на питання Власюк Є.В.. 

ВЗЯЛИ ДО ВІДОМА. 

 

 

По одинадцятому питанню порядку денного: 

СЛУХАЛИ: Козачок О.Ю.., прессекретаря Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, 

яка презентувала новий логотип Молодіжної ради при Запорізькій міській раді. 



висловив свою думку про новий логотип Молодіжної ради при Запорізькій міській раді 

СЛУХАЛИ: Власюк Є.В., члена Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який висловив 

свою думку про новий логотип Молодіжної ради при Запорізькій міській раді. 

СЛУХАЛИ: Ващенко С.С., члена Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

висловив свою думку про новий логотип Молодіжної ради при Запорізькій міській раді. 

СЛУХАЛИ: Козачок О.Ю., прессекретаря Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, яка 

висловила потребу затвердження нового логотипу Молодіжної ради при Запорізькій міській 

раді, оскільки документація має певні стандарти і потребує логотипу. 

СЛУХАЛИ: Поліщук М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

пропонує затвердити новий логотип Молодіжної ради при Запорізькій міській раді з 

можливістю допрацювання медіа-відділом при прессекретарі. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 16    «Проти» - 0   «Утримались» -  

По дванадцятому питанню порядку денного: 

СЛУХАЛИ: Кокарева А.Б., голову постійної проєктної комісії Молодіжної ради при 

Запорізькій міській раді, який оголосив результат онлайн голосування серед членів постійної 

проєктної комісії щодо зміни назви комісії на постійну культурно-спортивну комісію.  

СЛУХАЛИ: Добровольську В.В., члена Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, яка 

повідомила про успішний збір від ГО «Безбар’єрне середовище, реабілітація та 

параолімпійський спорт» представницею якою є та попросила робити висвітлення у 

соціальних мережах МР при ЗМР прессекретаря. 

Висловила свою думку стосовно питання про право на одержання грошової допомоги особам, 

що безоплатно здійснили донацію крові протягом зазначеного терміну, що прописано в ЗУ 

«Про безпеку та якість донорської крові та компонентів крові»», яким займається робоча 

група. 

Зауважила звертати увагу на події, що відбуваються у світі та країні аби уникнути неприємних 

ситуацій при публікації новин у соціальних мережах Молодіжної ради. 

СЛУХАЛИ: Наникіну І.О., голову постійної комісії з партнерства, яка попросила створити 

Гугл диск де буде у будь-який час доступ до напрацювань Молодіжної ради для членів МР при 

ЗМР. 

СЛУХАЛИ: Ващенко С.С., члена Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

запропонував зайнятися питання перейменування площі Маяковського на Сквер міст -

побратимів та надав аргументацію. 

СЛУХАЛИ: Поліщук М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

пропонує підтримати ініціативу Ващенко С.С.. 

ГОЛОСУВАЛИ: 



«За» - 18    «Проти» - 2   «Утримались» - 5 

СЛУХАЛИ: Поліщук М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

пропонує створити робочу групу з питання перейменування площі Маяковського на Сквер  

міст - побратимів. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 13    «Проти» - 0   «Утримались» - 11 

СЛУХАЛИ: Поліщук М.П., голову Молодіжної ради при Запорізькій міській раді, який 

пропонує обрати голову робочої групи з питання перейменування площі Маяковського на 

Сквер міст - побратимів. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 20    «Проти» - 0   «Утримались» - 5 

 

Питання порядку денного вичерпано, третє засідання Молодіжної ради при Запорізькій 

міській раді завершено.  

 

 

Голова Молодіжної ради 

при Запорізькій міській раді 

 

Микита ПОЛІЩУК 

 

Секретар Молодіжної ради 

при Запорізькій міській раді 
 

Анастасія САЦЮК 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


